
Częstochowa, dnia 19.05.2022 r. 

 

Paweł Ruksza 

Radny Miasta Częstochowy 

 

Pan  

Krzysztof Matyjaszczyk  

Prezydent Częstochowy 

 

 

Interpelacja 

                   

 
W sprawie oznakowania przejść dla pieszych.  
 
  
 Zwracam się z interpelacją w sprawie oznakowania przejść dla pieszych na ulicy 
Bohaterów Monte Cassino. Już ponad dwa miesiące temu odnawiana była w tym miejscu 
nawierzchnia asfaltowa. Po tych pracach część wymalowanych pasów dla pieszych przestała 
być widoczna. Rodzi to sytuacje niebezpieczne dla najsłabszego uczestnika ruchu – pieszego. 
Kierowcy mogą mieć trudności w ocenie czy pieszy jest na przejściu przez jezdnię czy nie. 
Z uwagi na niedawny tragiczny  wypadek właśnie na przejściu dla pieszych zwracam się 
o przegląd wszystkich takich wyremontowanych ulic i wymalowanie pasów dla pieszych.  
W załączeniu przedstawiam zdjęcie obrazujące istniejący stan.  
 

 
 
 

         Z poważaniem  

        

 

 

 

 

 


